

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်လီၤလၢ ဂ့ၣ်တၢ်န့ၣ် လၢခံတၢ်န့ၣ်အဂီၢ်  
PLACEMENT IN YEAR 7 NEXT YEAR

ကွိဖိအမံၤ -

လံာ်န့ၣ်လံာ်လၢအန့ၣ် တၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်လီၤလၢ Year 7 -

မုၢ်န့ၣ်လၢ တၢ်ကဆၢကဒါက့ၤ တၢ်ဆဲးလီၤမံၤ တၢ်ပတံထီၣ်အလံာ် -

နမ့ၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ် ကွိအလီတဲမိနီၣ်ဂံၢ် -

လၢတၢ်အဲၣ်အါ မိၢ်ပၢ်/ ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်

စံးဘျးန့ၣ်လၢ နပၢ်ဖျါနတၢ်သးအိၣ် လၢတၢ်ကဟ့ၣ်န့ၣ်တၢ်လီၤလၢ နဖိအဂီၢ်,ပုၤအမံၤလၢဘၣ်တၢ်ပၢ်ဖျါအိၣ်လၢထးအသိး, ဝဲ Year 7 လၢကွိအံၤလီၤ.

လၢ နတၢ်သးအိၣ်အတၢ်ပၢ်ဖျါ အပိ, ပပၢ်န့ၢ်နဖိ လၢ တၢ်ယုထီၣ်န့ၢ်တၢ်လီၤလၢ ပလံာ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအစၢၤလီၤ လၢခံတၢ်န့ၣ်အဂီၢ်လီၤ. လၢနကဘၣ်ပၢ်သ့ၣ်ပၢ်သး, တချုးလၢ နမၤပုၤန တၢ်ပတံထီၣ်လၢ တၢ်ကဆဲးလီၤမံၤအံၤ ဘၣ်တၢ်တုၢ်လိာ်အိၣ်လၢကွိဘၣ်န့ၣ်, နဖိအတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအံၤ တဝံးဒီးဘၣ်.

နမ့ၢ်အဲၣ်ဒီး ပတံဒ်တၢ်ဆူညါ လံာ်ပတံလၢအပူၤကွၢ် လၢနကဆဲးလီၤမံၤ, ဝံးစူၤမၤပုၤလၢ **လၢအဲကလံာ်ကွိ** ဒီးဘျးစဲ လံာ်ပတံထီၣ်လၢတၢ်ကဆဲးလီၤမံၤ လၢ အဲၣ်အဲဒီးဘျးပုၤ ပဒိၣ်အကွိ (*Application to enrol in a NSW government school*) ဒီးဆၢကဒါက့ၤ လံာ်တကွိဒီးအံၤလၢ ယအိၣ် ဝဲမုၢ်န့ၣ်လၢ တၢ်ပၢ်ဖျါဒ် အဖိခိၣ်အသိးတက့ၢ်.

တၢ်ကဒုးသ့ၣ်ညါန့ၣ်လၢ လံာ်တကွိဒီးအံၤအိၣ်ဒီး အတၢ်နီၤဖးတဖၣ် အါမးလၢ တၢ်မၤပုၤတၢ်လၢနဂီၢ်လီၤ. အဝဲအံၤမုၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိလၢ အိၣ်ဒီး ပုၤအဖၢလၢ ပဒိၣ်ဖျါထၢတဖၣ် အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအတၢ်မၤအကျဲ လၢအဘၣ်ဃးဒီးနဖိလီၤ.

1. ဝံးစူၤသမံသမိး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိလၢတၢ်စဲကျဲးထုးထီၣ်တဖၣ်ဒီး မၤဘၣ်က့ၤ တၢ်လၢအလိာ်တမံၤလၢလၢတက့ၢ်.
2. ဝံးစူၤမၤပုၤက့ၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိလၢ အလီၤမၢ် တမံၤလၢလၢတက့ၢ်.
3. ဝံးစူၤမၤလီၤတၢ်လၢ နကစံးဆၢတၢ်သံကွၢ်လၢအလိာ်တဖၣ်ခဲလၢဒီး ဆဲးစုပနီၣ်လၢ လံာ်တကွိဒီး အပူၤတက့ၢ်.

ဝံသးစူၤ ဟံသ့ၣ်ဟံသး -

- အဝဲအံၤ နကဘၣ်စံးဆာသပုၣ်တၢ် တၢ်သံကွၢ်ခဲလၢာ် လၢလံာ်ပတံထီၣ်တက့ၢ်ဒိအပူၤ မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢ ဘၣ်ဃး နတၢ်ဖံးတၢ်မၤဒီး တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ဘၣ်န့ၢ်လီၤ
- ပမ့ၢ်တဒီးန့ၢ်ဘၣ် နလံာ်ပတံထီၣ်လၢ တၢ်ကဆဲးလီၤမံၤ ဒ်တၢ်ဟံပနီၣ်မ့ၢ်န့ၤလၢထးအသိး ပကန့ၢ်လၢ နသးတအိၣ်လၢဘၣ်ဒီးပကဟ့ၣ်အခွဲးလၢ ကွဲဖဲအဂၤ ကပတံထီၣ်အဂီၢ်လီၤ
- နမ့ၢ်တၢ်ထီၣ် နလံာ်ပတံထီၣ် ဝံၤအလီၢ်ခံ နမ့ၢ်ဆီတလဲနတၢ်ဟံသး,မ့တမ့ၢ် နတၢ်အိၣ်အသးမ့ၢ်ဆီတလဲဒီး နမ့ၢ်တသးအိၣ်လၢလၢနကဆဲးလီၤနမံၤလၢဘၣ် , ဝံသး စူၤဆဲးကျၢကွဲတသ့ဖဲအသ့လၢအချၢ ဝံၤပကဆဲးကျၢကွဲဖဲအဂၤတဖၣ်လၢ အအိၣ်ခိးတၢ်လၢ ပစရီအပူၤလီၤ

နလံာ်ပတံထီၣ် ကဘၣ်တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤဒီး ရဲၣ်ကျဲၤအိၣ်ဒ်အမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တခါလၢ တၢ်ကဆိကမိၢ်ဆီအိၣ်လီၤ. မ့ၢ်ဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်န့ၢ်, ပုၤဒိၣ်ပုၤန့ၢ်တဂၤ ကဆုၢ်လီၤ တၢ် ဟံဂၢ်ဟံကျၢၤ တၢ်ကဆဲးလီၤမံၤအလံာ် တၢ်ကဆုၢ်န့ၢ်အိၣ်လီၤ. လၢတၢ်အိၣ်သးတနီၤဘၣ်တဘၣ်အလီၢ်ကအိၣ်လၢ ပကဘၣ်ရဲၣ်ကျဲၤဆူညါဒီးန့ၤ လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ အအိၣ်ဖျါတနီၤ လၢနဟံဖျါဖဲ နလံာ်ပတံထီၣ်အပူၤလီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤမ့ၢ်အိၣ်န့ၢ်, ပကဆဲးကျၢဒီးန့ၤလီၤ,

နမ့ၢ်လိာ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢ နကမၤပဲၤ *Application to enrol in a NSW government school* အလံာ်တက့ၢ်ဒိ ဝံသးစူၤဆဲးကျၢ နလီၢ်ကဝီၤ တီၤပုၣ်ကွဲၤ, မ့တမ့ၢ် ကိးလီတဲစိဆူပအိၣ် ဒီးပကသ့ၣ်မ့ၢ်န့ၤမ့ၢ်သီလၢကတဲတၢ်ဒီး တီၤထီၣ်ပုၤမၤတၢ်ဖိတဂၤတက့ၢ်. နမ့ၢ်လိာ် ဘၣ်ပုၤကတီၤကျိၣ်ထံတၢ် လၢကမၤ စၢၤန့ၤ, နကဘၣ်ကိးလီတဲစိပုၤကတီၤကျိၣ်ထံတၢ် အတၢ်မၤစၢၤလၢ လီတဲစိနီၣ်ဂံၢ် 131 450 ဒီးသံကွၢ် ပုၤကတီၤကျိၣ်ထံတၢ်လၢ နကျိၣ်တက့ၢ်. ပုၤကတီၤကျိၣ် ထံတၢ်ကကိး နကွဲၤဒီး ကအိၣ်ခိးဖဲလီၤကျိၤအဖိခိၣ် လၢကမၤစၢၤန့ၤ ဖဲနကတီၤတၢ်အဖၢလီၤ. နတဘၣ်ဟ့ၣ် တၢ်မၤစၢၤအံၤအဘူးအလဲဘၣ်.

တၢ်ဘျူးလၢ နတၢ်မၤစၢၤအပိလီၤ.

နဝဲတီတီ

ကွဲၤ ခိၣ်  
Principal